
 

Forum Stad 
Bijdrage van de fractie Wij. Rijswijk 

Vragen bij IB ingekomen stukken 

IB 173 transitie visie warmte  
(gekoppeld aan 179?) 
Hoe verwacht de gemeente draagvlak te genereren voor de uitvoering?  

RA 085 Werkgroep Pasgeld 
De werkgroep heeft aangegeven feedback te hebben gegeven op het participatievoorstel.  

● Kan de wethouder aangeven hoe de feedback is verwerkt, welke feedback is 
overgenomen en welke niet?  

De werkgroep zou graag zien dat ook een opties voor geen of minder woningen en invulling 
van meer blauw/groen worden onderzocht.  

● Klopt het dat de wethouder toegezegd heeft deze opties te onderzoeken?  
● Indien ja, wanneer kan de raad de resultaten van dit onderzoek verwachten?  
● Hoe realistisch is een optie voor volledig groenblauwe invulling voor Pasgeld Oost?  

Als het PB niet goed communiceert werkt het weerstand in de hand. Tegenwerking leidt tot 
vertraging en werkt extra kosten voor Rijswijk in de hand. Meerdere keren wordt door 
bewoners aangegeven dat het Planbureau slecht communiceert.  

● Hoe kan het dat dit na al die jaren nog steeds zo is?  

  



 

Geagendeerde stukken 

IB 127 Bod woningmarktafspraken  
Er zijn veel bouwplannen en projecten gaande in Rijswijk in verschillende stadia.  

● Welke plannen en projecten zijn betrokken bij dit bod? Welke plannen en projecten 
vallen er buiten?  

Ik zag dat andere partijen hier ook vragen bij hebben. Onder andere via de artikel vragen 
van Onafhankelijk Rijswijk. Eerder berichtte een woordvoerder van de gemeente dat de 
woonbehoefte gedekt is, maar we doen wel een onderzoek om te kunnen voldoen aan de 
woonbehoefte.  

● Is de behoefte nu gedekt of niet. Zo ja, waarom dan een onderzoek. Zo nee, waarom 
zegt de woordvoerder dan dat dit zo is?  

IB 132 Betaalbare woningen essentiële beroepen 
Wij rijswijk is benieuwd naar de financiële effecten voor Rijswijk.  

● Wat gaat dit Rijswijk kosten?  
● Hoe drukt dit de komende 10 jaar op de begroting? Gelet op het feit dat de provincie 

de grondexploitatie als grote risicofactor heeft benoemd (RA 086, Forum 
Samenleving)?  

IB 162 woningbouw impuls  
We zeggen nee tegen bouwplannen op de PPP, maar gaan al wel vooruit met 
Pasgeld-West. In de markt is er behoefte om te bouwen, maar ipv projectontwikkelaars dit 
laten uitvoeren, doen we het zelf?  

● Kan de wethouder dit toelichten? 

IB 143 ja/ja sticker  
● Wat is de verwachte financiële opbrengst met betrekking tot minder afval?  

IB 139 Voortgang energietransitie 
Weet Rijswijk al hoeveel energie bespaard kan worden? Wellicht via een aantal 
haalbaarheid scenario's?  
Elena subsidie, hoe zorgt de gemeente ervoor dat inwoners, vve's en woningcorporaties op 
tijd hiermee aan de slag kunnen? Is er een campagne om dit onder de aandacht te 
brengen? Om ervoor te zorgen dat de partijen die echt hulp nodig hebben bij het 
verduurzamen, dat zij die ook krijgen. Want, juist de mensen met weinig ruimte om te 
verduurzamen verdienen extra aandacht vanuit de gemeente om dit toch mogelijk te maken 
voordat een verplichting ze dwingt tot kosten die ze eigenlijk niet kunnen dragen.  



 

IB 179 PvA Transitie Visie Warmte 
Heel goed dat er gewerkt wordt aan de warmtevisie. Verstandig om binnen de scope 
rekening te houden met de planning tot en met 2050. Uitvoering en voortgang is nog niet 
duidelijk, snap ook dat dit nog lastig is. Mogelijk dat een startpunt is: Vanaf de invoer een 
lineaire aanpak tot het door het Rijk gestelde doel.  

● Hoe wordt rekening gehouden met de keuzemogelijkheden van inwoners?  
 
 
 


